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Protokoll vid styrelsemöte 2023-10-30, kl 19.00 via Zoom 

Deltagare:  Camilla Ravenna, ordf 
  Anita Östby, sekr 
  Lena Källman Larsson 
  Maria Pagmark 
  Laila Giertz 
Deltog ej:  Ulrika Anderberg 
  Britta Freudenthal 

   

1. Mötet öppnas 

Camilla förklarade dagens möte öppnat. 

2. Dagordningen 
Godkändes. 

3. Val av justerare 
Lena tillsammans med Camilla valdes. 

4. Rapport från ordföranden 
Camilla har deltagit i ordförandekonferens med SvTeKs rasklubbarns ordföranden. 
Dessutom har hon deltagit i ett avelskommittémöte. 

5. Rapport från kassören 
Den ekonomiska sammanställningen från klubbens båda utställningar gicks igenom 
liksom balans- och resultatrapporten.  

6. Rapport från sekreteraren 
Inkommande skrivelser från SKK, dispens för domare som fått fler anmälda än 60 
hundar i ringen. 
Påminner valberedningen om val av ordförande till årsmötet. 
Julnumret av Skotte-Nytt trycks på annat papper som är lite billigare. 

7. Sponsorbrev 
Ulrika har tagit fram förslag till sponsorbrev att skicka ut. 

8. Information om levershunt 
Vi har fått en information från A-C Molin SvTeK om levershunt på cairnterrier som 
avser en undersökning gjord i Holland. Dokumentet läggs ut på hemsidan. 
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9. Lokalkommittérna 
Promenad i Öst och i Syd. Syd anordnar gemensam lunch i november.  
Väst har inte haft några aktiviteter. 

10. Övriga frågor 
Vi kollar med Dog-Fix om dom kan administrera vår officiella nästa år. Planer på ett 
uppfödarmöte under nästa år. 

11. Nästa möte 
Blir den 4 december kl 19. 

12. Avslutning 
Camilla avslutde mötet och tackade alla deltagare. 
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